



INFORMATION CIRCULAR N°. 19

Subject: PAS Rebuttal Panels for the United Nations Office at Geneva

1. Pursuant to Section 14 of Administrative Instruction ST/AI/2002/3 dated 20 March 2002 on the Performance Appraisal System, the Director-General, in consultation with the staff representatives of the Office, has drawn up a list of rebuttal panel members to review rebuttal statements made by UNOG staff members against their performance rating.
2. UNOG's list of panel members is the following:

Chairpersons:	Ms Nadia Abou-Rida Mr. Daniel Prémont Ms. Claudia Purpura
Members elected by the staff:	Ms. Buisson-Sauvage Mr. Didier Fortis Mr. Kifa Bitar
Members designated by the Director-General:	Mr. Sandro Dessi Ms. Laurence Corbeel Mr. Riccardo Leali
3. The duration of this appointment's is from the date of publication of this circular until 20 November 2008.
4. The present circular supersedes information circular IC/Geneva/2004/38.

(Signed) Aminata S. **Djermakoye**
Director, Division of Administration



CIRCULAIRE N °.

Objet: Jury de révision de PAS de l'Office des Nations Unies à Genève

1. Conformément à l'article 14 de la circulaire administrative ST/AI/2002/3 du 20 mars 2002 relative à l'évaluation du rendement du personnel, le Directeur général, en consultation avec les représentants du Bureau Exécutif du Conseil de coordination, a établi une liste des membres du jury pour examiner les requêtes faites par les membres du personnel de l'ONUG en vue de l'évaluation de fin de période.
2. La liste des membres du comité est le suivant:

Présidents:	Mme Nadia Abou-Rida Mr. Daniel Prémont Mme Claudia Purpura
Membres élus par le personnel:	Mme Buisson-Sauvage Mr. Didier Fortis Mr. Bitar Kifa
Membres désignés par le Directeur général:	Mr. Sandro Dessi Mme Laurence Corbeel Mr. Riccardo Leali
3. La durée de cette nomination prend effet à partir de la date de publication de la présente circulaire jusqu'au 20 novembre 2008.
4. La présente circulaire annule et remplace la circulaire IC/Genève/2004/38.

(Signé) Aminata S. Djermakoye
La Directrice de la Division de l'administration